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Abstract (en)
The plug connector (1) has multiple wrap pins (3) and a housing (2) in which the wrap pins are arranged. The wrap pins consist of a collar (16) which
is arranged between two insulators for the transmission of forces in axial direction of the wrap pins. The insulators are arranged in axial direction with
form closure in the housing. A plate (5) is arranged in the housing with discrete electrical components (26) and with one of the wrap pins electrically
connected to it. The plate is mechanically decoupled to the wrap pins or to the housing.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Steckverbinder mit mehreren Steckkontaktstiften (3), einem Gehäuse (2), in dem die Steckkontaktstifte (3) angeordnet
sind, und einer Platine (5), die im Gehäuse (2) angeordnet ist und mit zumindest einem der Steckkontaktstifte (3) elektrisch verbunden ist. Die
Erfindung zeichnet sich dadurch aus, dass die Platine (5) im Gehäuse (2) derart befestigt ist, dass sie zu den Steckkontaktstiften (3) und/oder
zum Gehäuse (2) mechanisch entkoppelt ist, so dass Relativbewegungen zwischen den Steckkontaktstiften (3) und dem Gehäuse (2) keine
Verspannungen in der Platine (5) verursachen.
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